



ヴァーチャルホームビジット



外国人のみなさん、(日本人の家へ行った気持ちになって、)日本人の生活を見てみませんか。今回、日本人の方がみなさんの日本の生活・習慣を紹介してくれますよ♪ ぜひ、参加してみてください♪
 今回の「ホームビジット」は「Zoom」を使っています。「Zoom」が苦手という人も大丈夫です。交流部のメンバーが手伝います!!

●日にち・時間：2021年1月中旬～

※みなさんと日本の紹介をしてくれる日本人の予定を聞いて、くわしい日にちと時間を決めます。
 ※だいたい60～90分ぐらいです。

●場所：Zoom ミーティングルーム (※ルームはHIFAが準備します。)

●すること：日本人の生活・習慣(家、年末年始の生活について)の紹介を聞くこと

※みなさんは日本人の話聞いて、日本の生活や文化を体験してください!

●参加費：0円(無料)

●申し込み：11月9日(月)～12月12日(土) 外国人：10人

日野市国際交流協会(HIFA)



TEL: 042-586-9511 E-mail: hifa-office@ab.auone-net.jp

Virtual Home Visit Program in 2021

In this program, you (as foreign people) can feel as if you visit a Japanese home, and enjoy discovering Japanese lifestyle and culture. Would you like to try to join this program?

Home Visit Program will be held by online meeting tool "Zoom" (because of COVID19). Don't worry about "Zoom". We will support you how to use it if you need ♪

●Date and Time: January, 2021 ~

※Specific date and time will be decided by each schedule of You and Japanese as a host.
 ※60~90 minutes (one session)

●Place: Zoom meeting room (arranged by HIFA staff).

●Contents: Experiencing Japanese lifestyle through introduction by Japanese as a host.

※Introduction about House, New year holidays, and so on

●Fee: 0 yen (free)

●Application: November 9th (Mon) ~ December 12th (Sat)

Foreign people (as a visitor): 10 people

Hino-city International Friendship Association (HIFA)

TEL : 042-586-9511 E-mail : hifa-office@ab.auone-net.jp





网络访问家庭计划 2021



来自各个国家的你们，有没有想要近距离的到日本人家庭里去感受一下，日本人的生活是什么样的呢？这次，我们有机会，邀请了日本家庭来为我们展示他们的生活、习惯，近距离的体验不同的文化，还不赶紧来参加吗？

这次的‘网络家庭访问’，使用 zoom 聊天室，不会操作 zoom 的也没有关系，交流部的人员会进行指导，帮助大家学会怎么用的。

●家访日期：2021 年 1 月中旬（会根据被访问家庭和来访人员的时间再做调整）

●地点方式：在线 ZOOM 聊天室

●具体内容：观看日本家庭的生活、习惯，

（特别在日本繁忙的年末、正月，来体验他们的传统仪式和生活的不同。）

●申请日期：11 月 9 日 (月) -12 月 12 日 (土)

募集外国人人数：10 人

日野市国际交流协会

TEL: 042-586-9511

E-mail: hifa-office@ab.auone-net.jp

